

Summary 摘要

- Turnover for the year was HK\$2.97 billion, a surge of 14% over last year
- Profit attributable to shareholders was HK\$30.13 million, an increase of 450% over last year
- Net asset value of the Group stood at HK\$760 million, an increase of 20% over last year
- Recommend a final dividend of 2 HK cents per share
- International metal trading business achieved a comprehensive procurement capability of multi-channels, multiple countries and diverse products
- Completed the spin-off and the listing of WorldMetal Holdings Limited on the Growth Enterprise Market of The Stock Exchange of Hong Kong Limited
- Yangzhou Times Square, a large-scale shopping mall, has been delivered for occupancy and is scheduled for soft opening at the end of April, 2002
- Proposed joint ventures with enterprises under the Yunnan Provincial Government for development of flower and agricultural products businesses
- 本年度實現銷售收入港幣29.7億元，比去年攀升14%
- 股東應佔溢利港幣3,013萬元，比去年增長450%
- 集團資產淨值達港幣7.6億元，比去年增長20%
- 建議派發末期股息每股港幣2仙
- 國際金屬貿易業務增強了多渠道、多國別、多品種綜合採購銷售能力
- 完成分拆金屬電子交易所集團有限公司於香港聯合交易所創業板上市
- 大型購物中心“揚州時代廣場”交付使用並將於二零零二年四月底正式開張試營業
- 與雲南省政府所屬企業擬合資實施花卉、現代農業蔬果投資營銷計劃